
Bab 4 Perbincangan Hasil Kajian 4 0 Pendahuluan

EKONOMI MENURUT TASAWUR ISLAM Perbincangan Terhadap Andaian (Penerbit UMK)

HAMKA, SURAH YUSUF & SASTERA

Kegawatan ekonomi

Siri Ilmiah APM-ITBM

impak terhadap golongan berpendapatan rendah

Apresiasi sajak

Pemuliharaan dan Pemeliharaan Warisan di Malaysia (Penerbit USM)

Kaedah penyelidikan dan panduan penulisan

Keberkesanan penggunaan Bahasa Malaysia dalam komunikasi lisan

Linguistik Am

Konflik dalam kepimpinan

Dewan bahasa

pengumpulan modal, perubahan teknologi, dan pembezaan ekonomi

Gelandangan Antara Tret Personaliti dan Religiositi

satu tinjauan di sekolah menengah rendah

Ekonomi nelayan

Preparing for MQF Documentation: A Manual (UUM Press)

esei, proposal, tesis

kajian perbandingan masyarakat perindustrian yang baru

SINERGISME WAKAF PENDIDIKAN TINGGI DAN KEUSAHAWANAN SOSIAL ISLAM (Penerbit UMK)

Kejuruteraan perisian

SHARIAH AND CIVIL LEGAL FRAMEWORK ON HUMANITY AND RELIGIOUS ISSUES AFTERMATH NATURAL DISASTER

Kaedah pengurusan institusi-institusi pembangunan berteraskan Islam di Malaysia

Dewan masyarakat

dimensi pengajaran dan pembelajaran

Bahasa Melayu

Sastera MAHUA dalam Kritikan dan Pensejarahan (Penerbit USM)

KERANGKA PERUNDANGAN SYARIAH DAN SIVIL TERHADAP ISU-ISU KEMANUSIAAN DAN KEAGAMAAN AKIBAT BENCANA ALAM

Jurnal dewan bahasa

Tumbuhan Ketum di Malaysia: Cabaran dan Prospek (UUM Press)

Bahasa Bidayuhik di Borneo Barat

Menelusuri Pengajian Melayu

Transformasi dan Pendidikan Luar Bandar

Perubahan bandar

Hubungan kesulitan ekonomi dengan kefungsian keluarga, hubungan perkahwinan dan tingkah laku keibubapaan etnik Rungus, Iranun dan Melayu

Faux Amis dalam Peminjaman Leksikal Inggeris-Melayu

Belia Berintegriti dalam Pembentukan Negara Bangsa (UUM Press)

CARLIE NORRIS

EKONOMI MENURUT TASAWUR ISLAM Perbincangan Terhadap Andaian (Penerbit UMK) UUM Press

Management methods of Islamic development institutions in Malaysia.

HAMKA, SURAH YUSUF & SASTERA UUM Press

Di Malaysia, industri PKS menghadapi banyak cabaran dan halangan untuk terus bergerak ke hadapan. Walaupun pelbagai bentuk pinjaman dan bantuan telah diberikan oleh pihak kerajaan dan institusi kewangan, namun begitu faktor kewangan atau kesukaran mendapatkan pembiayaan masih merupakan masalah utama yang kerap kali dihadapi oleh PKS. Kesukaran PKS untuk mendapatkan pembiayaan adalah kerana mereka tidak mempunyai maklumat yang lengkap dan terperinci tentang program pembangunan PKS yang disediakan oleh agensi kerajaan atau institusi kewangan. Di samping itu, wujud kekeliruan di kalangan usahawan PKS dalam pemilihan bentuk program bantuan yang diperlukan. Ini adalah ekoran daripada wujudnya pertindihan program bantuan yang disediakan oleh agensi-agensi berkaitan kepada PKS. Justeru, PKS lebih gemar mendapatkan pinjaman daripada pihak yang tidak berlesen seperti 'Ah Long' di mana urusan mendapatkan pinjaman adalah lebih mudah dan cepat. Banyak usaha yang telah dibuat oleh pihak kerajaan dalam penyediaan sumber pinjaman bagi membangunkan industri PKS. *Kegawatan ekonomi* PTS Publications & Distributors Sdn Bhd "Ketum...satu-satunya tumbuhan yang mempunyai potensi teramat tinggi dari sudut perubatan... memerlukan kajian yang sebelum ini tidak pernah diterokai dengan mendalam dan menyeluruh. Potensinya adalah lebih tinggi daripada pokok opium dari sudut khasiat perubatan. Pihak berwajib perlu melihat aspek kesihatan dan potensi ini dengan lebih serius. Ketum boleh diibaratkan sebagai "The magical plant of Malaysia". Prof. Dr. Mustafa Ali Mohamed, Fakulti Perubatan, Universiti Malaya. Sumbangan Ibn-Sina (The father of early modern science) kepada rawatan alternatif menggunakan tumbuh-tumbuhan hukum dan nisbah 'al-mijaz' iaitu tentang tata-cara mengguna, kaedah menyimpan-mengawet serta memberi preskripsi tentang penyediaan adunan tumbuhan agar memberikan kesan terapeutik

kepada pengguna. Theophrast (The father of botany) pula memberi nasihat bagaimana tumbuh-tumbuhan bertoksid boleh meninggalkan kesan ketagihan jika tidak dipantau pengambilannya. Justeru, ketum berpotensi untuk dikaji secara saintifik dan dikomersialkan agar manfaatnya adalah untuk kemashlahatan ummah. Samihah Khalil, Universiti Utara Malaysia **Siri Ilmiah APM-ITBM** Utusan Publications

Buku ini merupakan satu penulisan yang menghimpunkan gagasan pemikiran serius penulis mengenai tema integrasi dan Islamisasi ilmu dalam tempoh satu dekad. Penulisan ini dibahagikan kepada empat komponen besar iaitu cabaran pendidikan masa kini dan solusi; aplikasi gagasan integrasi dan Islamisasi ilmu; implikasi gagasan integrasi dan Islamisasi ilmu terhadap pendidikan; dan hubungan gagasan tersebut dengan kaedah penyelidikan. Kesemua perbincangan adalah berkesinambungan, berkait rapat dengan kefahaman umat Islam terhadap makna ilmu dan implikasinya kepada kehidupan manusia moden. Agenda integrasi dan Islamisasi ilmu seharusnya dilihat secara berkesinambungan yang berpangkalan ilmu pengetahuan dan bermuarakan ketakwaan serta kecantikan akhlak. Setiap individu muslim khususnya para ilmuwan bertanggungjawab untuk menyambut gagasan besar ini, memahami, melaksana, menghayati dan mengembangkannya mengikut kadar kemampuan diri masing-masing. *impak terhadap golongan berpendapatan rendah* UUM Press Accreditation is a certification of the academic quality of an institution of higher learning. Some countries require accreditation and others consider it as optional. Some countries accredit through official government agencies while others appoint independent or private organizations that oversee the whole educational accreditation process. In Malaysia, the Malaysian Qualifications Agency (MQA) is the sole responsible body to monitor the accreditation process for all Higher Education Institutions (HEIs). This manual is a standard reference to assist lecturers and teachers in preparing MQF documents. It sets to provide clear guidelines on details of how to prepare all documents necessary for MQA accreditation.

UUM Press

Buku Panduan Penyelidikan Ilmiah: Kaedah dan Penulisan ini khusus untuk pelajar yang menjalankan penyelidikan pada peringkat prasiswazah dan mereka yang ingin menyambung

pengajian pada peringkat Sarjana dan Doktor Falsafah, tetapi tidak mempunyai pengalaman dalam menjalankan penyelidikan ilmiah. Secara keseluruhannya, buku ini mendasari perkara-perkara yang perlu ada dalam kertas cadangan penyelidikan dan dalam laporan penyelidikan. Buku ini memberikan pengetahuan yang berguna serta idea yang jelas kepada para penyelidik untuk merealisasikan penyelidikan yang dirancang. Buku ini dapat meningkatkan kefahaman pelajar serta penyelidik baharu tentang proses penyelidikan serta memberikan panduan dalam memulakan penyelidikan untuk menghasilkan projek penyelidikan yang berjaya.

Apresiasi sajak UUM Press

Buku ini secara keseluruhan memperincikan dan menghuraikan kaedah untuk menjalankan penyelidikan yang dapat dijadikan panduan, rujukan, dan senarai semak kepada pelajar yang hendak menyiapkan tesis dan penyelidik yang baru menjinakkan diri dengan dunia penulisan. Kandungan yang terdapat dalam buku ini mencakupi panduan menyeluruh untuk menulis serta menyiapkan tesis dan penyelidikan secara terperinci, tersusun, dan teratur selain sesuai kepada tenaga pengajar yang mengkhusus dalam pengajaran kaedah penyelidikan. Kandungan buku ini meliputi teori, konsep, definisi, pengertian, dan terma-terma penting dalam penyelidikan selain turut memperincikan proses sesuatu penyelidikan seperti penyediaan cadangan penyelidikan, kaedah pengumpulan maklumat dan data, pembentukan soal selidik, kerja lapangan, persembahan laporan, menulis rujukan, serta peraturan penting dalam penulisan. Buku ini turut memberikan contoh penulisan deskriptif, penganggaran empirikal, serta pengujian statistik sehingga cara-cara penulisan untuk laporan akhir. Contoh-contoh dikemukakan secara mudah agar dapat diikuti dan dimanfaatkan oleh pelajar dan penyelidik yang hendak memulakan kajian selain tenaga pengajar yang terlibat dalam pengajaran dan pembelajaran kaedah penyelidikan.

Pemuliharaan dan Pemeliharaan Warisan di Malaysia (Penerbit USM) Penerbit UTM

Morphology and phonology of Bidayuhik language spoken in Kalimantan Barat, Indonesia.

Kaedah penyelidikan dan panduan penulisan SIRD

Pengarang masa silam meninggalkan banyak jasa dan bakti kepada bangsa, negara dan agama. Sewajarnya mereka

diingati dan diberikan penghargaan yang setimpal dengan sumbangan yang telah diberikan. Buku ini merupakan hasil daripada penyelidikan penulis yang berorientasikan kaedah kajian luar yang banyak melibatkan kajian lapangan, terutama untuk mendapatkan maklumat lisan daripada para waris Raja Haji Yahya, atau keterangan lisan daripada informan yang mengetahui tentang sejarah hidup Raja Haji Yahya. Dalam usahanya itu, penulis turut meneliti manuskrip dan dokumen yang tersimpan di perpustakaan, arkib dan muzium di dalam dan di luar negara.

Apakah maklumat yang berjaya diperolehi penulis tentang Raja Haji Yahya yang tidak banyak diketahui ramai? Besarkah peranan tokoh tersebut dalam memartabatkan bahasa dan sastera Melayu? Apakah sumbangan beliau dalam menyemai benih kecintaan anak bangsa terhadap warisan sejarah dan budaya? Di manakah kedudukan Raja Haji Yahya dalam sejarah kesusasteraan Melayu pada abad ke-20. Semua jawapan kepada soalan-soalan tersebut disusun rapi oleh penulis dalam buku ini! Keberkesanan penggunaan Bahasa Malaysia dalam komunikasi lisan Malaysian Institute of Translation & Books

Pengurusan pemasaran strategik menggariskan program pemasaran berasaskan pelanggan untuk membantu anda mengenal pasti pelanggan sasaran anda dan meletakkan produk atau perkhidmatan anda pada kedudukan yang sesuai mengikut keperluan pelanggan. Buku ini menjelaskan dengan mudah cara menggunakan kaedah yang disyorkan dan mengapa ia boleh digunakan dengan jayanya selain mengemukakan teknik yang digunakan oleh syarikat lain yang berjaya. Melalui buku ini anda dapat menentukan: Apakah yang menjadikan syarikat, produk atau perkhidmatan anda istimewa dan baik untuk pelanggan atau bakal pelanggan anda. Apakah kedudukan yang perlu dimantapkan untuk mewujudkan persaingan. Apakah strategi untuk mengukuh dan mempertahankan kedudukan itu.

Linguistik Am Penerbit USM

Study and teaching of Malay poetry for high school students in Brunei.

Konflik dalam kepimpinan ITBM

Impact of economic crises for low income community in Malaysia; collection of articles.

Dewan bahasa Penerbit USM

Statistik merupakan satu bidang yang sangat luas untuk mengetengahkan kepada para pembaca. Namun demikian, dalam

proses penyelidikan kuantitatif memproses dan menganalisis data merupakan perkara asas sebelum menginterpretasikan data. Bagi menganalisis data, banyak perisian komputer digunakan seperti SPSS, AMOS, SAS, SmartPLUS dan sebagainya. Buku ini mengetengahkan perisian SPSS untuk memproses, menganalisis dan menginterpretasikan data. Perkara utama dalam statistik adalah untuk menginterpretasikan data mengikut kehendak masalah dan soalan kajian. Oleh itu, menginterpretasi data merupakan satu seni yang diwarisi oleh para penyelidik mengikut kemahiran dan pengalaman dalam bidang kuantitatif. Buku ini sangat sesuai dijadikan sebagai panduan dalam memproses, menganalisis dan menginterpretasikan data. Data kuantitatif dapat digunakan dalam bentuk deskriptif dan inferential. Di samping itu, buku ini dapat memberi panduan yang berguna kepada para penyelidik dalam menghasilkan keputusan dan tafsiran kajian yang berkualiti dan berimpak tinggi.

pengumpulan modal, perubahan teknologi, dan pembezaan ekonomi Penerbit UTM

Ilmu pengajian kesusasteraan Cina Malaysia (atau dikenali sebagai kesusasteraan Mahua) telah wujud sejak tahun 1960-an. Sepanjang tempoh setengah abad yang lalu, sarjana dari dalam dan luar negara telah menggembelng tenaga untuk menyelami hati sanubari komuniti Cina melalui khazanah dan warisan sasteranya. Kini, ia telah berkembang sebagai suatu komponen yang penting dalam keseluruhan ilmu pengajian Cina Malaysia. Buku ini menyorot proses pencarian jati diri kesusasteraan Mahua dengan memfokuskan wacana kritikan sastera yang pernah diketengahkan sepanjang perkembangan sejarah sasteranya. Tulisan yang sedemikian jarang-jarang ditemui dalam dunia ilmu berbahasa Melayu. Justeru, ia amat sesuai untuk dijadikan rujukan bagi mahasiswa-mahasiswi khususnya dan peminat sastera amnya. Kehadirannya juga adalah kunci untuk menyelami pemikiran dan minda penulis-intelektual Cina di Malaysia.

Gelandangan Antara Tret Personaliti dan Religiositi Penerbit UMK

Buku ini merupakan hasil penyelidikan pelajar-pelajar Sarjana Pengajian Melayu tahun akhir sesi 2016/17 di Akademi Pengajian Melayu (APM), Universiti Malaya (UM) selama setahun dalam bidang Pengajian Melayu, yang merangkumi bahasa, sastera dan budaya. Penyelidikan yang dijalankan oleh para pelajar ini merupakan kajian bagi memenuhi kerja-kerja kursus atau kertas sepanjang pengajian mereka di APM. Setiap hasil penyelidikan

mereka dibentangkan terlebih dahulu dalam kelas sarjana yang diadakan pada setiap hari Sabtu selama lima jam. Kelas sarjana ini berlangsung selama 14 minggu berturut-turut. Dalam kelas ini, para pelajar mengadakan perbincangan, pembentangan dan pembaikan dari semasa ke semasa bersama-sama pensyarah kursus dan rakan sepengajian. Akhirnya, kajian mereka ini dibentangkan dalam seminar besar yang dianjurkan oleh Bahagian Ijazah Tinggi, APM.

satu tinjauan di sekolah menengah rendah UUM Press

On socioeconomic conditions, culture, and traditions of Rungus and Iranun ethnic groups in Sabah and of Malay ethnic group in Malaysia Peninsular.

Ekonomi nelayan Penerbit USM

Tidak dapat dinafikan bahawa mana-mana bangsa atau negara sekalipun di dunia ini mempunyai sejarahnya yang tersendiri. Sejarah ini pula sebahagiannya ditinggalkan untuk generasi akan datang dalam bentuk warisan. Boleh dikatakan bahawa semua bangsa dan negara di dunia mempunyai warisan tersendiri; dan warisan inilah yang menjadi salah satu bukti kukuh tentang sesuatu bangsa atau negara berkenaan. Pernyataan ini menjadi salah satu alasan kepada perlunya warisan berkenaan dijaga, iaitu salah satu aspek penjagaannya ialah melalui pemuliharaan dan pemeliharaan. Selain itu, warisan itu dapat dimanfaatkan oleh generasi akan datang dengan menjadi salah satu produk pelancongan dan subjek kajian ilmu. Oleh sebab aspek pemuliharaan dan pemeliharaan warisan menjadi salah satu aspek penting penjagaan warisan, maka bidang ini perlulah diberikan tumpuan yang khusus. Ia bukan sahaja menjadi tumpuan yang khusus dan menjadi salah satu bidang tugas utama agensi atau pihak tertentu, tetapi juga perlulah difahami dan dipatuhi oleh semua pihak yang terlibat secara langsung atau tidak langsung, termasuk pemaju hartanah, kontraktor, badan bukan kerajaan, tuan tanah, ahli-ahli profesional yang berkaitan dan juga orang ramai secara umumnya. Hal ini kerana jika sesuatu warisan tertentu hilang atau musnah, ia tidak lagi dapat diganti untuk selama-lamanya. Salah satu instrumen yang dikira berkesan dalam mencapai hasrat menjaga warisan dalam aspek pemuliharaan dan pemeliharaan adalah melalui peruntukan undang-undang bertulis. Nasib tinggalan warisan di Malaysia lebih baik kerana kerajaan telah mewujudkan undang-undang khas tentang hal tersebut, iaitu Akta Warisan Kebangsaan 2005, di

samping kewujudan beberapa akta lain yang turut membantu menjayakan hasrat penjagaan (termasuk pemuliharaan dan pemeliharaan) warisan. Buku ini membincangkan perkara-perkara di atas dengan mengemukakan empat kajian kes di empat lokasi (dalam tiga negeri) yang merangkumi aspek pengurusan, undangundang, konflik, usaha-usaha yang dijalankan dan aspek-aspek lain seumpamanya yang berkaitan dengan pemuliharaan dan pemeliharaan warisan. Diharapkan buku ini dapat dimanfaatkan oleh pihak-pihak yang berkaitan, khususnya pelajar di institusi pengajian tinggi yang mengambil kursus yang berkaitan dengan pemuliharaan dan pemeliharaan warisan sejarah.

Preparing for MQF Documentation: A Manual (UUM Press) Khairur Rahim Ahmad Hilme

Related with Bab 4 Perbincangan Hasil Kajian 4 0 Pendahuluan:

- Speciation Scenarios Answer Key : [click here](#)

Inilah buku yang dapat dijadikan rujukan asas dalam mempelajari ilmu linguistik dan perlu dipunyai oleh semua pelajar, guru dan pensyarah bahasa Melayu. Buku ini juga perlu disimpan dalam semua perpustakaan awam dan peribadi.

[esei](#), [proposal](#), [tesis](#) UUM Press

Management of waqf and its contribution to the development of Islamic education in Malaysia.

kajian perbandingan masyarakat perindustrian yang baru Akademia

Buku ini bertujuan membincangkan andaian yang dipakai dalam ekonomi Islam arus perdana iaitu andaian kehendak manusia yang tidak terhad. Sehingga kini, tidak ada buku yang ditulis dalam bahasa Melayu mahupun bahasa Inggeris yang

menerangkan dengan lengkap tentang andaian kehendak manusia yang tidak terhad dalam ekonomi Islam dari konteks tasawur Islam. Bahkan belum ada lagi buku yang ditulis dalam bahasa Melayu tentang andaian ekonomi Islam secara umum. Walaupun terdapat buku dalam bahasa Inggeris tentang andaian dalam ekonomi Islam tetapi ia lebih kepada andaian sumber alam yang terhad (scarcity of resources) dan bukannya andaian kehendak manusia yang tidak terhad (unlimited wants). Oleh itu, buku ini amat sesuai untuk bacaan umum dan rujukan di peringkat universiti, kolej, sekolah menengah, institusi kewangan dan institusi penyelidikan yang berkaitan dengan ekonomi kewangan dan perbankan Islam. Buku ini juga boleh menjadi koleksi peribadi pembaca kerana maklumat yang dimuatkan amat bernilai dan sukar diperoleh daripada bahan bacaan lain.